

親愛的天鄰基金會朋友:

新一隊的天鄰骨科隊剛剛組成,隊員22人來自美國、澳洲、英國及香港,整裝待發, 將於九月18日至10月1日到庫爾德斯坦為當地難民義診及做手術。請大家在禱告上支持。

我一向喜歡收集特別的得救見證,例如蘇聯間諜、3K黨員、激進的北愛爾蘭民兵、巴勒斯坦恐怖份子、前衛的女同性戀者、無神論權威、著名墮胎醫生、毒梟、哲學大師、西藏高僧、佛學教授、印度教祭師、安息日會神學教授、摩門教徒、耶和華見證人信徒、新紀元信徒、女巫、撒但教信徒等等歸信耶穌基督的真實故事。疫情期間,我把不同背景的個案整理,並加上一些延伸資料,收錄成書,名為《生命蜕變檔案》,已經由台灣中國主日學協會出版,在各大中文書籍網站如博客來出售(https://www.books.com.tw)。

我希望藉這書向大家介紹故事主人翁,所經歷的各種屬靈爭戰,聆聽自認曾經到地獄的人士之表述,並且探討當今不同的信仰。如果閣下奉献\$100或以上給天鄰基金會,當贈送一本。閣下亦可填寫附上的單張,購買本書。

本會正安排於今年11月6日星期天,於加州阿罕布拉市的 Almansor Court 舉辦週年晚會,分享事工,請有興趣參加的朋友,預留日期,共沐主恩。

祝 主爱永久!

您的同工

劉漢杰

美國天鄰基金會主席 2022年8月30日





August 30, 2022

Dear Friends of HIS Foundation,

A new orthopedic mission team is formed. It has 22 members from the United States, Australia, United Kingdom, and Hong Kong. The team is ready and will serve the refugees in Kurdistan from September 18 to October 1. Please keep the team in your prayer.

One of my hobbies is to collect special testimonies of salvation. This includes testimonies from KGB agent (Russian spy), member of KKK (Ku Klux Klan), armed extremist from Northern Ireland, terrorist from Palestine Liberation Organization, radical lesbian, authority in atheism, famous abortionist, illegal drug dealer, well known philosopher, senior monk of Tibetan Buddhism, professor in Buddhism, high priest of Hinduism, professor of Adventism, follower of Mormonism, believer of Jehovah's Witness, follower of New Age Movement, a witch, and member of Church of Satan. During pandemic, I organized the amazing real-life stories of how these people became Christians. I also added some reference materials. This becomes a Chinese book called A Cloud of Witnesses. The book is recently published in Taiwan and is available in many major online Chinese bookstores (https://www.books.com.tw)

I would like to use this book to share with you the spiritual journeys and struggles these people faced. There are also testimonies from those who claimed to have been to hell. The book will help you to explore different types of faith and beliefs. The book will be offered as a gift if one donates at least \$100 to HIS Foundation. You can also order the book by filling out the attached order form.

HIS Foundation will host an annual dinner on November 6, Sunday. The venue will be Almansor Court, Alhambra, California. Please mark your calendar and make reservation if you are interested to join us. This is a wonderful opportunity to share testimonies and witness His blessings.

May God bless you abundantly!

Sincerely,

James Lau, M.D. Board Chairman

